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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 
Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottságának 2023. február 27. (hétfő) napján 14 óra 15 perckor a Polgármesteri Hivatal 
Dísztermében megtartott rendes, nyilvános üléséről. 
 
Jelen vannak:    Murvai Árpád bizottsági elnök; 

Faragó Zsolt elnökhelyettes; 
Móra Viktória képviselő, tag; 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag. 
 

Távolmaradását jelezte:  Mácsik Henrietta külső bizottsági tag. 
 
Tanácskozási joggal megjelentek: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető; 

dr. Ambrus Gábor jogi és bizottsági referens, 
jegyzőkönyvvezető; 
Szántóné Karl Rita osztályvezető; 
Majnay Gábor osztályvezető. 

 
Meghívottak:  Mandulás Zoltán, a Gyermek Kosárlabda Sportegyesület 

Szekszárd elnöke; 
     Szűts Gábor, a Hikari Aikido Egyesület elnöke; 
     Rohr Mihályné, a Szenior Atlétikai Club Szekszárd elnöke 
      
Murvai Árpád elnök köszönti a megjelenteket, majd megállapítja, hogy az 5 tagú 
bizottságból 4 tag jelen van, így a bizottság határozatképes. Az elnök a nyilvános ülést 14 
óra 15 perckor megnyitja. 
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Tekintettel arra, hogy Mácsik Henrietta a mai ülésen 
nem vesz részt, szükséges egy döntés a jegyzőkönyv-hitelesítő személyről. 
 
Az elnök javasolja a jelen ülés jegyzőkönyv-hitelesítőjének Móra Viktória képviselőt, 
bizottsági tagot megválasztani. 
 
A bizottság 4 igen szavazattal a jelen ülés jegyzőkönyv-hitelesítőjének Móra Viktória 
képviselőt, bizottsági tagot megválasztotta. 
 
Az elnök az ülés napirendjének elfogadására tesz javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, egyhangúlag elfogadott és a következő napirendet állapította meg: 
 

 



 
  0227jkv 

2 

NAPIREND 
 

1.napirendi pont:  
Szakmai beszámoló a Gyermek Kosárlabda Sportegyesület Szekszárd működéséről és 
terveinek bemutatásáról 
(8. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök 
 
2.napirendi pont:  
Szakmai beszámoló a Hikari Aikido Egyesület működéséről és terveinek bemutatásáról 
(9. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök 
 
3.napirendi pont:  
Szakmai beszámoló a Szenior Atlétikai Club Szekszárd működéséről és terveinek 
bemutatásáról 
(10.számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Balázs László sport és ifjúsági referens 
 

4.napirendi pont:  
Javaslat a 2022. évi Sportkeretből (működési támogatás) megítélt támogatási összegek 
felhasználásának módosítására 
(7.számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök 
 
5.napirendi pont:  
Javaslat a „Szekszárd Városi Diáksport Egyesület” részére megítélt támogatási összegek 
felhasználásának, valamint elszámolási határidejének módosítására 
(6.számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök 
 
6.napirendi pont:  
Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság 2023. évi bizottsági keretének felosztása  
(13.számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök 
 
7.napirendi pont:  
2023. évi „Sportkeret/Működési célú” keret pályázati felhívása 
(14.számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
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Előadó: Murvai Árpád elnök 
 

 

1.napirendi pont: 
Szakmai beszámoló a Gyermek Kosárlabda Sportegyesület Szekszárd működéséről és 
terveinek bemutatásáról 
(8. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök 
 
Murvai Árpád elnök: Köszöntöm Mandulás Zoltán urat, az egyesület képviseletében. 
Megkaptuk és elolvastuk az írásbeli beszámolót. Kérdezem, hogy szóbeli kiegészítést óhajtasz-
e tenni. 
 
Mandulás Zoltán egyesületi elnök: Nem. 
 
Murvai Árpád elnök: Köszönöm szépen. Kérdezem a bizottság tagjait, hogy van-e kérdésük a 
beadott anyaggal kapcsolatban. Úgy látom, hogy másnak nincs. Én kérdeznék akkor. Ha lehet, 
azt szeretném kérdezni, hogy várható-e, hogy Szekszárdon, Szekszárd néven versenyző, a 
Nemzeti Bajnokság valamelyik szintjén szereplő csapat ki fog alakulni. 
 
Mandulás Zoltán egyesületi elnök: Hát alapvetően van rá, én úgy gondolom, esély. Csak ugye 
ez egyrészt elég komoly anyagi kérdés is, azért mondjuk egy NB2-es csapatot elindítani. Meg 
ugye nem vagyunk a legtámogatottabb szervezetek között sem, még a TAO szinten sem. Tehát 
ebben a 2022-es évben kilencmillió forint TAO-t ítéltek meg nekünk és ami az összes 
korosztályunkat figyelembe véve az utánpótlásra se lett volna elég, ha az Atomerőmű SE-vel 
nem tudunk megállapodásra jutni a magasabb korosztályoknál. Tehát nekünk a főbb 
problémánk az, hogy évente felezték a támogatásunkat, mármint a Kosárlabda Szövetség. Ezt 
úgy kell elképzelni, hogy konkrétan felezték évenként, négy éven keresztül. 28 millió forintnál, 
amikor versenyeztettünk tíz vagy tizenkét csapatot az utánpótlás bajnokságokban, akkor 
elkezdték felezni. Tizenöt, tizenkettő most meg kilencmillió forintra. És ugye ez egy kérdés, 
hogy ez hogyan folytatódik, ez a tendencia részükről. Bízunk benne, hogy megbecsülik azért a 
munkánkat, mert úgy gondolom, hogy azért a szekszárdi fiatalok egyre szebb eredményeket 
érnek el utánpótlásban is. És jelenleg volt ez a European Basketball League, és ott a Paks 
szerepelt, – ebben az U20-as csapatban – és kettőt győzött. Ebben a csapatban hét szekszárdi 
fiatal van. Ezek ugye mind tőlünk kerültek oda. Tehát mi szeretnénk, hogy legyen, csak hát 
ugye ehhez nekünk komoly anyagi háttérre van szükség és jelenleg ez nem adott. 
 
Murvai Árpád elnök: Köszönöm, más kérdés? Parancsolj Feri. 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Köszönöm, azt szerettem volna kérdezni, de most a 
válaszban felmerült bennem, hogy miért nem tudják a TAO pénzt lehívni. A klub részéről volt-
e teljesítés vagy valami. Hogy mi az oka egyáltalán és hogy elfogadnak-e segítséget, hogy 
esetleg közreműködjünk abban, hogy ez a TAO pénz ne csökkenjen. 
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Mandulás Zoltán egyesületi elnök: Mindenképpen elfogadunk segítséget, meg is köszönjük. 
Csökkentek ugye a működésre megítélt TAO-keretek, az állami keretek. És ugye ez alapján a 
különböző egyesületeket besorolták. És akkor mi alulra kerültünk, mert ugye mi nem NB1-es, 
meg nem Akadémia vagyunk és ebből adódott valószínűleg, hogy kevesebb pénzt kaptunk. 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Játszunk akkor tiszta lapokkal, én személyesen jó 
viszonyban vagyok a kosárlabda szövetség vezetőivel, pont a héten fogunk találkozni, főtitkár 
úrékkal, úgyhogy akkor, ha megengeded, akkor én ezt megemlítem. 
 
Mandulás Zoltán egyesületi elnök: Ezt hálásan köszönjük. 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: De ahhoz tudnom kell, hogy a klub semmilyen 
elmaradásban sincs. 
 
Mandulás Zoltán egyesületi elnök: Nincs. 
 
Murvai Árpád elnök: Nem szokott lenni. 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Jó, köszönöm. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Szeretnék egyet kérdezni, hogy a Paksnak a támogatása éves 
szinten mennyi. Mekkora összeg nagyjából? Mert most azért nem, mert Paks nem állt be 
mögétek, főtámogatónak, akkor a kilencmillió TAO-ból nem tudtátok volna produkálni ezt a 
szintet. Mennyit kell évente hozzátegyen a Paks? Mennyi az az összeg? 
 
Mandulás Zoltán egyesületi elnök: Hát ez körülbelül úgy kell számolni, hogy van az U14, U16, 
U18-as korosztály, hát szerintem egy olyan 10-15 millió biztos. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Kb. ennyibe kerülne évente, hogy Paks helyett Szekszárdnak 
hívnák a csapatot. 
 
Mandulás Zoltán egyesületi elnök: Hát a mi 9 milliónkat hozzátéve. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Nyilván, igen, azt értettem, ami a TAO. 
 
Mandulás Zoltán egyesületi elnök: Igen. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Esetleges közbenjárással lehet-e ezt a támogatottságot növelni? 
Az lenne a részünkről a legegyszerűbb dolog. Köszönöm szépen. Csak, hogy a léptéket lássam, 
hogy mennyi. 
 
Murvai Árpád elnök: Feri, parancsolj. 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Még van egy kérdésem, hogy konkrétan mi az az összeg 
amire szükségetek van. Ami a Paks, az egy más történet. És hogy ezt össze tudjátok-e szedni? 
Mert segítettem egy kosárlabda klubnak, mert nem tudta összeszedni a TAO pénzt. Volt egy 
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igény és utána nem sikerült még az önerőt sem. Utána problémák voltak. Tehát én nagyon 
szívesen segítek ebben, mondom. Csakhogy akkor mi az a cél? Ami körülbelül tizenkettő nem 
tudom én mennyi.  
 
Mandulás Zoltán egyesületi elnök: Most tizenhét millióra pályáztunk a következő szezonra. 
Alapvetően most meg vannak azok a cégek, akik nekem ezeket a TAO-kat tudják biztosítani. 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Amúgy tizenhét millió. 
 
Mandulás Zoltán egyesületi elnök: Tehát az ASE-val még annyi, hogy az együttműködés én 
úgy gondolom, hogy nem rossz dolog. A megyeszékhelynek az NB1-es csapata. Most a Gulyás 
Robi is mondta, hogy próbál nekünk segíteni a szövetségnél. 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Bonyháddal milyen a kapcsolat? 
 
Mandulás Zoltán egyesületi elnök: Bonyhád is, ha úgy vesszük, az ASE-hez tartozik. Abszolút 
jó a kapcsolat, szekszárdi fiatalok alkották a bonyhádi U20-at az előző évben is és most is a 
fele szekszárdi, meg a paksi U20-nak is a fele szekszárdi. 
 
Murvai Árpád elnök: Van-e még kérdés? Az edzőkre kérdeznék rá Zoli, hogy hány edzővel 
működtök? 
 
Mandulás Zoltán egyesületi elnök: Nyolc edzőnk van. 
 
Murvai Árpád elnök: Jó, köszönöm. 
 
Móra Viktória képviselő, tag: Mekkora a létszáma az egyesületnek? 
 
Mandulás Zoltán egyesületi elnök: Ha jól megnézzük, az összes szekszárdi gyereket, akkor úgy 
száz gyerek van. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Akkor miért nem szekszárdi? 
 
Mandulás Zoltán egyesületi elnök: Mert nincs rá pénz. 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: A versenyeztetés az, ami még sok. 
 
Murvai Árpád elnök: Köszönöm. Van-e még kérdés? Úgy látom, hogy nincs. Akkor nagyon 
köszönjük a szóbeli kiegészítést is. És a bizottság tagjainak mondom, hogy felolvasnám a 
javaslatunkat: „Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Oktatási Sport és Ifjúsági 
Bizottság a jóváhagyja a Gyermek Kosárlabda Sportegyesület Szekszárd szakmai beszámolóját, 
megköszönni az egyesületnek az eddig végzett munkát, a jövőt illető tervekhez pedig sok sikert 
kívánunk. Felhívjuk a figyelmét az egyesületnek, hogy a jövőre vonatkozóan is kövesse a 
pályázati lehetőséget” A TAO beszerzésének lehetőséget is figyelje és reméljük, hogy így előre 
tudnak lépni és sok rendezvényen részt tudnak venni Szekszárd Város színeiben. 
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Mandulás Zoltán egyesületi elnök: Köszönjük a meghallgatást, meg a támogatást. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottságának 11/2023. (II.27.) határozata 

a Gyermek Kosárlabda Sportegyesület Szekszárd működéséről és terveinek bemutatásáról 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 29/2019. (XII. 23.) önkormányzati 
rendelet 1. számú melléklet Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság alcím 1. pont 6 alpontjában 
meghatározott átruházott hatáskörben eljárva 
 

1. jóváhagyja a Gyermek Kosárlabda Sportegyesület Szekszárd szakmai beszámolóját; 
 
Határidő: 2023. február 27. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 
 

2. megköszöni az egyesület eddig végzett munkáját és a jövőre vonatkozó tervek 
megvalósításához sok sikert kíván; 
 
Határidő: 2023. február 27. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 
 

3. felhívja a figyelmét az egyesületnek, hogy a jövőre vonatkozóan is keressen pályázati 
lehetőségeket működésükhöz, illetve rendezvényeik szervezéséhez. 
 
Határidő: 2023. február 27. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 
2.napirendi pont:  
Szakmai beszámoló a Hikari Aikido Egyesület működéséről és terveinek bemutatásáról 
(9. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök 
 
Murvai Árpád elnök: Elnök Úr, szóbeli kiegészítés? 
 
Szőts Gábor elnök: Leírtuk röviden, amit akartunk. Várom a kérdéseket, hogyha van 
kérdésetek. 
 
Murvai Árpád elnök: Tehát Szőts Gábor Elnök Úr nem kívánod a szóban kiegészíteni az 
előterjesztést. Az írásbeli anyagot megkaptuk. Kérdezem, van-e valakinek kérdése. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Szeretném megkérdezni, hogy jelenleg hány gyermek van. 
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Szőts Gábor elnök: Körülbelül húsz fő. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: És ez a tavalyi évhez képest javuló tendencia? 
 
Szőts Gábor elnök: Változó mindig, de nem tudom megmondani, mindig ez a nagyságrend van 
a gyerekekkel a covid óta. Ugye amit leírtam, akkor röviden el is mondom. Most vagyunk 20 
évesek és ez egy nagyon jó dolog szerintem, egy civil szervezet életében. Viszont egy ilyen 
paradigmaváltást él meg az egyesületünk, hogy teljesen megszabadultunk a felnőttektől. 
Etikai dolgok miatt. Ezt meséltem múltkor, hogy volt ez a koksz féle történet. Úgyhogy 
kizárólag utánpótlással foglalkozunk. Most így jött papírforma szerint és akik megmaradtak 
felnőttek és ilyen juniorok, azok többnyire elmentek egyetemre. Úgyhogy most lesz egy új 
generáció, akivel szeretnék foglalkozni. Teljes alap profilunkhoz tartozott, hogy ugye 
hátrányos helyzetű gyerekekkel is foglalkozunk, meg terápiás mozgásfejlesztéssel. Most úgy 
hozta a sors, hogy a gyerekek oktatója egy tanárnéni, a Varga Ráhel. Köré gyűltek olyan 
gyerekek, van például egy majdnem teljesen vak kisfiú, aki hozzánk jár edzésre. Érdekes új 
tapasztalatokat szerzünk és ezzel kapcsolatban is próbáljuk képezni magunkat. Most ez a 
verseny story egy picit megállt, ez a Combat Wrestling magyar bajnokság van, ugye megint 
Tamásival tudom összehasonlítani a dolgot és akkor ez az, amit így visszanyertem az elején, 
hogy továbbra is nekünk ez az állandó terem a problémánk. Ami talán megakadályozza azt, 
hogy nagyobb létszámot tudjunk megmozgatni és igazán ennyi, hogy élünk, vagyunk. Nagyon 
nem változunk. De próbálunk működni. Nyilván nem ilyen problémáink vannak, ilyen milliós 
nagyságrendű, meg TAO-s, mert ugye ez nem olimpiai történet, amivel mi foglalkozunk. 
Szeretnénk tovább menni, és mondom ez a terv, hogy a mostani utánpótlásból majd, ahogy 
eddig, sikeres junior versenyzőket felnevelni és akár majd a felnőtteket És mindenképpen 
tartani magunkat azokhoz az alapelvekhez, ami miatt mi a felnőttektől megszabadultunk. 
Tehát itt azért van Magyarországon egy nagyon komoly dzsúdó hagyomány, ami egy kicsit 
hasonló dolgokkal foglalkozik, mint mi. Azért ők nagyon sok gyereket elvisznek a palettáról és 
mi általában a kevésbé verseny érzékeny gyerekekkel foglalkozunk, első körben. Bár belőlük 
is lehetnek versenyzők. Úgyhogy most ez az „őszinte”, amit elmondok ezzel kapcsolatban. Az 
egyesületben a wrestling birkózó sporttal foglalkozunk, ami nem birkózó olimpiai fogásnem. 
 
Murvai Árpád elnök: Más kérdés? 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Először is annyit szeretnék kérdezni, hogy melyik a legfiatalabb 
korosztály. 
 
Szőts Gábor elnök: Általános iskola alsósok, harmadik osztály. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Említetted, hogy nem feltétlen a verseny miatt, hanem 
egyszerűen maga a sport, a mozgás miatt. Én nagyon régóta vallom azt, hogy lehetőleg minél 
előbb az esés technikát kellene megtanítani a gyerekeknek. Sok szülő örülne neki, még mielőtt 
bicikliznek, rollereznek vagy éppen egy pump-track pályára mennek fel, hogy eséstechnikát 
tanuljanak. Ebbe az irányba említetted ezt a nagy dzsúdós egyesületet is, ezt a részét valahogy 
nem fogja meg senki, pedig borzasztóan fontos dolog lenne, szerintem. És ezen a szinten 
vannak, akikkel jelen pillanatban foglalkoztok. Tehát nem kimondottan versenyzőnek 
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készítitek fel őket, magát a sportot mutatjátok be. Nem tudom, hogy az iskolák torna órájával 
kapcsolatban mi a helyzet. 
 
Szőts Gábor elnök: Tavaly vagy tavalyelőtt végzett itt a főiskolán és most a négyesben tanít 
egy tanító néni és ő a szakdolgozatát ebből írta, hogy a küzdősportok bizonyos része, milyen 
hatással van a modern testkultúrára és a testnevelésre és amit ő meg tud valósítani, ott, a 
testnevelés órán belül. Mindenképpen az órán vagy foglalkozáson kívüli akció. Hát ő is 
egyébként a mi képzésünknek a terméke, hiszen kisgyerekként nálunk kezdett el edzeni. És ő 
a saját bőrén tapasztalta, hogy milyen változásokat élhet meg egy ember, ugyanis ő 
versenyúszó volt és a szülei vették ki őt és a testvérét, mert úgy gondolták, hogy nem biztos, 
hogy jó egy gyereknek ez az állandó teljesítménykényszer és akkor átkerült a mi éránkba, ahol 
végül is versenyző lett és kapott egy speciális megközelítést, így a mozgásfejlesztés, terápiás 
mozgásfejlesztés és az ésszerű versenyzés témaköréből. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Ezt azért kérdezem, mert ezt a részét támogatnám, és azt 
gondolom, hogyha ebbe az irányba mennétek, akkor egyesületi szinten is, talán jobban illik a 
profilunkba, az utánpótlás miatt. Mint ahogy az említett dolog miatt, ez nagyon fontos 
pedagógiailag is, van edzőtök, aki ezt megalapozta. 
 
Szőts Gábor elnök: Ez a célja, hogy a szülők éppen azért hozzák el, hogy megtanuljanak esni-
kelni, mély izmok fejlődjenek. Ha összekapaszkodnak az iskolában és elesnek együtt, egy ilyen 
kis összekoccanás után, akkor ne legyen sérülés. Nyilván ez a működőképes dolog, de mindig 
is ez volt a nyolcvan százaléka a csapatnak. Van most Magyarországon egy ilyen sorozat, hogy 
tanuljunk meg esni. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Fontos lenne. 
 
Szőts Gábor elnök: Csinálhatunk ilyen programot akár, hogy elmegyünk iskolákba. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Ha ez egyesületetek erre menne el, akkor a bizottság tagjai is 
jobban támogatnának, látnánk a hasznát. 
 
Szőts Gábor elnök: Iskolákat látogatnánk? Arra gondolsz? 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Igen, az iskolákban testnevelés órán, a testnevelő tanárokkal 
kooperálni, beépíteni oda, talán sokkal nagyobb, szélesebb látókörű lenne, akár a szülők 
szempontjából is. Mert most nagyon gyatra, tehát nem csak ebből a szempontból, hanem más 
szempontból is nem vagyok elégedett a tornaórákkal, de azt gondolom, hogy ez egy olyan 
dolog, amit szívesen fogadna a szülő is. 
 
Szőts Gábor elnök: Világos. Találjuk ki ennek a formáját és akkor benne vagyok, minden jóban. 
Ezzel keresünk. Figyelek. 
 
Móra Viktória képviselő, tag: A 2023-as terveket látom, két nemzetközi verseny és egy 
nemzetközi edzőtábor, Olaszországban. Erre mik a tervek, hányan, vagy milyen részvétellel? 
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Szőts Gábor elnök: Övfokozatra vizsgáznak és én vinném ki őket. Ketten-hárman-négyen 
mennénk ki. És a másik pedig a Wrestling Junior – Kadett – Veterán VB egy olyan sztori, hogy 
egy Tamási kisfiú kvalifikálta magát és elképzelhető, hogy itt egy szekszárdi versenyző fog 
engem elkísérni, segítségnek, ő most nem versenyző, nem kvalifikálja magát. Juniorok közül 
elképzelhető, hogy a Bendegúz eljön velem segítőnek. Ugyanis folyamatosan úgy próbálom 
felépíteni a történetet, hogy nekünk szükségünk van egy felnőtt férfi edzőre. És ez az edző 
Takács Bendegúz lesz, ő az, aki a legalkalmasabb erre. Ő most egyetemista Gödöllőn és most 
meg kéne legyen az első nemzetközi versenye, ahol kívülről, edzősegédként látná ezt az egész 
történetet. Hogy hogyan működik ez. Ez a válasz. 
 
Murvai Árpád elnök: Más? Nekem annyi hozzászólásom lenne, hogy ismerve a testnevelő 
társadalmat, illetve a testnevelés órák mibenlétét, igazgatóhelyettesnél kell kopogni, 
bármilyen típusú intézetnél, aki egyenesen a testnevelés szakág, vagy tanszékvezetőjéhez 
küldené és vele úgy leülni, én szerintem, hogy a torna elemek előkészítő fázisában, két-három 
órát iktasson be a tanmenetbe, hogy már a torna elemek gyakorlásánál a gyereknek legyen 
egy biztonságérzete, ha eddig nem lett volna. Szerintem, a téli időszakban beférnek nyugodtan 
a torna oktatás közé ezek az elemek. Én ezt tudnám javasolni. Jó? 
 
Szőts Gábor elnök: Jó. Cselekedjünk. 
 
Murvai Árpád elnök: Köszönöm szépen. Van-e más? Nem. Szőts Gábor Úrnak nagyon szépen 
köszönjük, hogy leadta ezt az anyagot és most beszélhetünk is róla. A bizottság tagjai 
megengedik, akkor felolvasnám itt is a határozati javaslatunkat, aminek a bevezetője ugyanaz, 
hogy „az Oktatási Sport és Ifjúsági Bizottság jóváhagyja az egyesület szakmai beszámolóját 
megköszöni az egyesületnek az eddig végzett munkáját. A jövőre vonatkozó elképzelésekhez 
pedig kívánunk tényleg sok sikert és reméljük, hogy pici segítséggel is lehetünk. Felhívjuk a 
figyelmét, az egyesület elnökének, hogy jövőre vonatkozóan keresse a pályázatokat, próbálja 
meg ezeket a lehetőségeket a működéshez megteremteni.” 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottságának 12/2023. (II.27.) határozata 

a Hikari Aikido Egyesület működéséről és terveinek bemutatásáról 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 29/2019. (XII. 23.) önkormányzati 
rendelet 1. számú melléklet Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság alcím 1. pont 6. alpontjában 
meghatározott átruházott hatáskörben eljárva 
 

1. jóváhagyja a Hikari Aikido Egyesület szakmai beszámolóját; 
 
Határidő: 2023. február 27. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 
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2. megköszöni az egyesület eddig végzett munkáját és a jövőre vonatkozó tervek 
megvalósításához sok sikert kíván; 
 
Határidő: 2023. február 27. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 
 

3. felhívja a figyelmét az egyesületnek, hogy a jövőre vonatkozóan is keressen pályázati 
lehetőségeket működésükhöz, illetve rendezvényeik szervezéséhez. 
 
Határidő: 2023. február 27. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 
3.napirendi pont:  
Szakmai beszámoló a Szenior Atlétikai Club Szekszárd működéséről és terveinek 
bemutatásáról 
(10.számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Balázs László sport és ifjúsági referens 
 
Murvai Árpád elnök: Tisztelettel köszöntöm Rohr Mihályné asszonyt és úgy tudom, hogy 
tisztújítás után van az egyesület. Gratulálok. Kérdezem, hogy az írásban leadott anyaghoz van-
e szóbeli kiegészítése. 
 
Rohr Mihályné elnök: Köszönöm, úgy gondolom, hogy összefoglaltam. Várom a kérdéseket. 
 
Murvai Árpád elnök: Kérdezem a bizottság tagjait, hogy van-e kérdés az anyaggal 
kapcsolatban? Nem látok kérdést. Én nekem lenne egy apró, amit itt bejelöltem magamnak. 
Jó volt olvasni, hogy ez az ország legnagyobb létszámú csoportja képviseli általában 
versenyeken a várost. Ez ugye még sokáig lesz így? 
 
Rohr Mihályné elnök: Igazából ez a szenior atlétika, ami itt Szekszárdon működik, az tényleg 
a legnagyobb az országban, tehát több más városban is van sok szenior atlétika, de mindenki 
rá van csatlakozva a fiatalabb szakosztályokra és ott egy ilyen mellékvágányon működnek, 
nem önállóan. Nincs ez a szervezettsége, mint amit itt önállóan tudunk megvalósítani. Akár 
versenyek tekintetében, akár az edzések, felkészülések tekintetében. 
 
Murvai Árpád elnök: Köszönöm. Kérdés? Hozzászólás? 
 
Móra Viktória képviselő, tag: Egy adatot láttam, hogy mivel támogatta a város a Szenior 
Atlétikai Clubbot. 
 
Rohr Mihályné elnök: A korábbi években voltak támogatóink, hát ahogy változott a világ, 
nagyon sok cég már nem úgy gondolta. Nagyon jó volt, hogy a Volán támogatott bennünket, 
tehát ők adták a buszt, nem kellett fizetnünk. Most ezt is a pályázati pénzekből oldjuk meg. 
Meg igazából az emberek. Amit kapunk pénzt, az inkább a fejlesztésre szolgál. Télen 
tornatermet bérlünk, ami tényleg a téli felkészülésben nagyon jó. És azt mondom, hogy 
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igazából ezt a közhasznúságot támogatja, mert mi edzünk, mint veterán atléták, de a 
korosztályunk is, az idősebbek is nyugodtan eljöhetnek az edzéseinkre. Edzések után mindig 
kosarazunk, játszunk. És őnekik nem kell fizetni. Tehát ebből a szempontból ez egy ilyen, 
szerintem, elég pozitív dolog, hogy így vagyunk. És az a baj, hogy egy picit öregszünk. Mármint 
úgy, hogy kimaradt egy generáció. Tehát ebben a szenior atlétikából van egy idősebb 
korosztály, tehát 80 éven felüli a legidősebbünk, abból is van három, aki már 80 évet betöltött 
és vannak most fiataljaink is a 35, 40 év körüliek. Viszont a 40, 55 év körül, alig vannak. Mert 
volt az atlétikának egy olyan szakasza, amikor nem voltak fiatalok, akik bele öregedtek volna 
most az atlétikába, tehát kimaradt egy elég hosszú időszak, amikor itt Szekszárdon nem 
igazából működött az atlétika. Ezt most itt, mint veteránok megérezzük nagyon. Hát kimaradt 
egy kis időszak. Igen, tehát mi voltunk az utolsók. Én most 60 vagyok, volt utánunk egy 
generáció, amikor nem voltak versenyek itt Szekszárdon, nem működött olyan szinten az 
atlétika, akik folytatták volna az atlétikát. A sima atlétikát. 
 
Móra Viktória képviselő, tag: Nagyon sokan voltunk. 
 
Rohr Mihályné elnök: Igen, de abbahagyták. Nem az volt, mint a mi generációnk, hogy szinte 
folyamatosan csináltuk és a szenior atlétika azért is veszélyes, hogyha valaki abbahagyta, és 
akkor egyszer csak elkezdi, az nehézségekkel is jár. Az a jó, hogyha valaki 35 éves korban 
abbahagyja az aktív sportot, versenyszerű sportot, de azért sportol folyamatosan és akkor 
utána belép hozzánk. Nagyon próbáljuk tényleg azt, hogy jöjjenek a fiatalabbak is. De nagyon 
örülünk annak is, hogy tényleg a hetven, nyolcvanéves emberek is jönnek. Öröm látni. Most 
szombaton lesz a fedettpályás OB-nk, a Boksz Csarnokban, és komolyan mondom, 
szívmelengető, ahogyan az idősek is olyan lelkesen és olyan szívvel-lélekkel csinálják. 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Vannak-e nagy nevek? 
 
Rohr Mihályné elnök: Oláh Marika, Soós Laci bácsi. Halász József. 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Csak mert mindig voltak ilyen kiemelkedőek. 
 
Rohr Mihályné elnök: Oláh Marika az, aki a saját korosztályában világcsúcsot dobott. Ezeket 
mindegyiket a helyén kell kezelni. Mert az az eredmény, amit ő hetven-nyolcvanévesen elér, 
olyat talán tényleg nem értek el, mert kevesebben is csinálják, meg addigra abbahagyták. 
 
Móra Viktória képviselő, tag: Mikor és hol vannak az edzések? 
 
Rohr Mihályné elnök: Hát most a téli edzések keddenként a sportcsarnokban vannak. Fél 
négytől ötig. Mert így béreljük a sportcsarnokot. De különben kint a Pollack Pályán is szoktunk 
edzeni. Az idősek nem mindig mennek ki a nagypályára. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Ezért akarjuk a Pollack Pályát rendbe rakni. 
 
Rohr Mihályné elnök: De különben ritka lelkesek a szeniorok. 
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Murvai Árpád elnök: Sok sikert kívánunk a hazai rendezvényekhez is. Elsősorban legyen jó 
egészség. Ha nincs több hozzászólás, akkor felolvasnám a határozati javaslatot itt is. Amely 
szerint: „Az Oktatási Sport és Ifjúsági Bizottság jóváhagyja a Szenior Atlétikai Klub Szekszárd 
szakmai beszámolóját, megköszönni az egyesületnek az eddig végzett kiváló munkát és a 
jövőre vonatkozó tervekhez, azok megvalósításához sok sikert kívánunk és felhívnánk Önnek 
is a figyelmét, hogy keresni kell a pályázati lehetőségeket, a támogatókat, hogy a működéshez 
és a rendezvényekhez legyen meg a háttér.” Köszönjük szépen. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottságának 13/2023. (II.27.) határozata 

a Szenior Atlétikai Club Szekszárd működéséről és terveinek bemutatásáról 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 29/2019. (XII. 23.) önkormányzati 
rendelet 1. számú melléklet Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság alcím 1. pont 6. alpontjában 
meghatározott átruházott hatáskörben eljárva 
 

1. jóváhagyja a Szenior Atlétikai Club Szekszárd szakmai beszámolóját; 
 
Határidő: 2023. február 27. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 
 

2. megköszöni az egyesület eddig végzett munkáját és a jövőre vonatkozó tervek 
megvalósításához sok sikert kíván; 
 
Határidő: 2023. február 27. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 
 

3. felhívja a figyelmét az egyesületnek, hogy a jövőre vonatkozóan is keressen pályázati 
lehetőségeket működésükhöz, illetve rendezvényeik szervezéséhez. 
 
Határidő: 2023. február 27. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 

4.napirendi pont:  
Javaslat a 2022. évi Sportkeretből (működési támogatás) megítélt támogatási összegek 
felhasználásának módosítására 
(7.számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök 
 
Murvai Árpád elnök: Az elmúlt évi, a 2022. évi sport keretből megítélt támogatási összegek 
felhasználásának módosításáról van szó, a leadott anyag szerinti 4-es pontban a nemrég 
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nálunk járt Szekszárdi Utánpótlásnevelő Futball Clubot érinti. Gondolom az anyagot 
olvastátok, mellékletekkel együtt. Kinek van kérdése? Zsolt. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: A képviseletükben nincs itt senki? Nem is jelezték, hogy nem 
jönnek? 
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Ilyen jellegű módosítási kérelmekhez nem szoktuk 
meghívni az egyesületek vezetőit, de természetesen, ha igény van rá a bizottság részéről, 
akkor a jövőben meghívjuk.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Ja, hogy nem is lettek meghívva? Jó, csak úgy körülbelül 
megkérdeztem volna tőlük, hogy nincs-e más működési probléma az UFC-nél, csak az 
autógumi, keréktárolás biztosítása, szélvédő és autótakarítás? Az UFC-nek a legnagyobb 
gondja az autó takarítás, mert arra kérne módosítást, ha jól értem. De lehet, hogy nem jól 
értem. Hát a megítélt támogatásokat most másra szeretné elszámolni és itt olvasom, hogy 
üzemanyag, gépjárműtisztítás, takarítás, kerékcsere, buszbérlet. Hát könyörgöm, aki használta 
azt az autót, nem tudja kitakarítani? Nem is értem én ezt, főleg azt, ha gyerekeket visznek, 
akkor az edző viszi. Ezt nem értem. Ez a kardinális probléma az UFC-nél, hogy azt a pénzt, amit 
oda adtunk fogcsikorgatva, szétossza. Most szeretnék módosítani gépjármű üzemeltetésre? 
Meg egy, ami 245 ezerből átmegy, edzői bér. Az lehet, hogy valamiért az az edző kimaradt 
vagy egy plusz edző, aki eddig nem kapott fizetést és azt még megérteném. De ezt nagyon 
megkérdezném. Tehát ez nekem olyan „valahogy számoljunk el” sztori. Szívesebben láttam 
volna, hogy az U7, U8 felszerelésére vettünk nekik cipőt, visszapattanó labdahálót vagy 
rugófalat, ami már szét van roncsolódva. Ami tényleg látható egy bizottságnak. Hogy tényleg 
segítettünk nekik ennyi pénzel. Autótakarítás. Én ezt nem veszem be. Nekem nem nagyon 
tetszik ez a módosítás. Az én személyes véleményem, és javítsatok ki, ha nem jól látom, 
mondjátok a véleményeteket, befolyásolható vagyok. De nekem ez nagyon nem tetszik. Nem 
is erre adtuk. Hát, amire kérték, az nyilván meggyőzött akkor, amikor kérték. Akkor 
meggyőztek minket, hogy arra adjuk. 
 
Murvai Árpád elnök: Gábor? 
 
Majnay Gábor osztályvezető: Amikor leadták a pályázatot, akkor négymillió forintra pályáztak 
és másfélmilliót kaptak. A négymilliónál, ott eredetileg, a bérköltségre terveztek 2.700.000.- 
forintot. 800.000.- forintot kommunikációs kiadásokra, 500.000.- forintot üzemanyagra. Most 
az üzemanyagköltséget emelnék, 1.082.000.- forintra, úgy számolnának el. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Több üzemanyagszámlát hoznának? 
 
Majnay Gábor osztályvezető: Igen, a másik az, hogy nem tervezték be az adminisztrációs 
költséget. Semmit. Elszámolnának 143.000.- forinttal. A három jelentősebb nagyságrendű 
költséget akartam mondani. Nyilván a négymillió sok is volt. Ebben a három tételben 
gondolkodnak. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Szívesebben láttam volna, hogy felszerelést vettek a 
gyerekeknek, az utánpótlásnak. A bizottságunknak fontos az utánpótlásnevelés. És nem az, 
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hogy autótakarításra, meg gumicserére adjunk támogatást, ilyen mellékes dolgokra. 
Adminisztratív szempontból stimmelhet persze papíron. Könyvelés-technikailag elfér. Akkor 
sem olyan, amire azt mondjuk, hogy támogatást adunk. Nem a NAV fele számol el, hanem a 
bizottság felé, aki az utánpótlásnevelést szeretné támogatni és azoknak a sorsát javítani. Még 
ilyen zord körülmények között is vagy alacsony támogatási összeggel is. Bocsánat, nem 
ragozom tovább. 
 
Murvai Árpád elnök: Más? 
 
Majnay Gábor osztályvezető: Eredetileg a pályázatban ezeket a tételeket jelölte meg, de az 
arányok mások. És az elfogadott pályázatnál is ezek a tételek voltak megjelölve. 
 
Móra Viktória képviselő, tag: A főtétel az oké. A jármű üzemeltetéshez tartozik okirat. Ha 
ennyit látunk, akkor az rendben van. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Minek kérnek buszbérletre, van annyi buszuk, mint a fene. 
 
Murvai Árpád elnök: Gondolom, hogy van bejáró gyerek és esetleg vesznek neki bérletet. Én 
nem bonyolódtam bele, de a Zsoltinak feltűnt itt a járműüzemeltetés, mint a kérelem tárgya. 
Akkor van külön az A7-es sor, hogy utazás, kiküldetés költsége. Azt ki tudják fizetni? Ezek 
szerint arra nem akarnak átcsoportosítani? Erre a buszozásra meg igen? 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Alapból nekem az merült fel, hogy minek tartanak fenn ennyi 
buszt, minek nekik ennyi busz. Most vagy bebiflázták, ha viszont kétszer annyit el tudtak 
autózni vele, azért megnézném a buszok kilométeróráját, hogy az mennyit megy tényleg a 
csapat érdekében és mennyit magáncélból. Ez is az ő dolguk, ha ügyesen gazdálkodnak. Ha 
kérnek pénzt, azért szeretem tudni, hogy miért tették. Gondolom ugyanígy kell 
gondolkodnunk itt is. Hogyha valamire pénzt kért és arra kért és arra mondtunk igent, akkor, 
ha módosítás is, az legyen helytállóbb. Nyolcvankétezret buszozgatásra, meg tankolásra 
elköltenek. Itt meg ott is elköltik. Mindenhol csak erre költenek.  
 
Murvai Árpád elnök: Kommunikáció volt egy elég szép tétel. 
 
Majnay Gábor osztályvezető: Kommunikációs költségre nyolcszázezret. 
 
Murvai Árpád elnök: Nyolcszázezret. 
 
Majnay Gábor osztályvezető: Miután csökkent a támogatás, ők ott 163.500.-at számolnának 
el. A másik nagy tételük a bérköltség volt, edzői bér, az emelkedett meg. Ötszázezer volt, most 
meg egymillió.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Nyolcszáz, az meg jóval kevesebb lett. Miért nem arra költi, 
amire kérte? 
 
Murvai Árpád elnök: Nem azért, de pont a meghallgatáson emeltük ki neki, hogy 
kommunikáció. 
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Faragó Zsolt elnökhelyettes: A kommunikáció az gyenge volt, mert most örült neki, hogy 
meghallgattuk, de kommunikációra mégse költ 800-at csak 160-at. A másik kérdésem meg az, 
hogyha a TAO arra szolgál, hogy az edző bérét fizetik, akkor, abból csak azt tudják kifizetni? 
Azért kérdeztem, hogy ez egy új edző, akit még nem tudtak elszámolni a TAO-ban? Nem 
tudom. Feri, segíts! 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Hát nem tudom, nagyon nagy bajban vagyok ezzel az 
egésszel. A kommunikáció meg elsősorban nem pénz kérdése. A kommunikáció, elnézést 
kérek a kifejezésért, az rátermettség, intelligencia, szakmai hozzáértés kérdése. Nem az, hogy 
nyolcszázezer, vagy százhatvanezer forintom van erre. A kommunikációnak van egy jelentős 
költsége, amit marketingnek hívnak, de azt ne keverjük ide. Annak már van költsége. Én azért 
vagyok bajban, már itt sutyorogtam is egy picit, de nem merek belekezdeni, hiszen a fiam ott 
van. A fiam átéli, sok mindent mond, hogy mi van ott és mi nincs ott. De ha viszont most ebbe 
nem megyünk bele, hogy támogatnánk, akkor történik egy baleset és igen, azt mondják majd, 
hogy még ebben sem módosítottunk, hogy gumit vegyenek. Nagyon kétélű, nagyon bonyolult 
ez az egész. Na és akkor itt van megint a kommunikáció, hogy itt két órát szántunk erre, szó 
sem volt erről, hogy kopottak a gumik. Erről nem tudtunk. Arról viszont nagyon tudok, hogy 
nincs WC papír, nincs takarítás, nem autó takarítás, hanem magának az épületnek a takarítása. 
A kosz, arról viszont ugye van információm, mert érintett vagyok. Általában határozott 
véleményem van, jó vagy rossz. Nem tudom, ez mind nézőpont kérdése, de most nagyon nem 
tudom, hogy erre mit mondjak. Mert én már látom a visszhangot, hogy mi lesz ennek a vége. 
Aztán nem akarok tovább belebonyolódni, megérdemelne egy külön misét, hiszen én ezt már 
megkérdeztem a múltkor, az Elnök Úrtól személyesen, itt a különböző elszámolásokat. Szóval 
az utánpótlás korú gyerekeknek az utazási költsége, stb, az mind TAO, MLSZ pénzből megy, 
amit meg is kapnak. Az Elnök Úr megnyugtatott, hogy éves szinten több mint 30 millió forintot 
kapnak. Ezt kimondottan azért, hogy ugye ők utánpótlást csapatokat versenyeztetnek. Na 
most innéttől megint nem értem. Tehát a többi költség az valóban egy ilyen klubnál 
felmerülhet. Az már egy más kérdés, hogy Pécsre mennek, hogy a csapatot viszik, vagy edző 
utazik vele. Az már egy belső elszámolási probléma, de ennek a költségeit, bizony-bizony az 
MLSZ felé meg lehet nézni, nyilvános, meg is kell nézni és kőkeményen el van számolva. Most 
én azért nem értem ezt a variálást itt, hogy most ide számoljuk vagy oda számoljuk. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Lehet, hogy dupla annyit ment, mint amennyi az MLSZ felé le 
volt adva, vagy le van adva. 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Én számokba így nem merek belemenni, mert ahhoz látni 
kéne az egészet. Nem tudom megítélni, hogy mi a reális. Ez itt megint valami belső, nem tudom 
én milyen, és miért így kell. Megszavaztuk, jó elméletileg persze kevesebbet adtunk, vagy nem 
adtunk, de hát ennyi volt a lehetőség. Mindent megpróbáltunk, de ezt nem is szeretném 
minősíteni. Nem értem. Én ezt így ilyen formában nem látom át. Én nem tudom ezt. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: A feladat végrehajtó egysége nem jó. 
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Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Én nem tudom, ehhez hülye vagyok. De mondom, ez egy 
kétélű dolog, mert valóban kell, amit egyébként nem tudok elképzelni, hogy gumi nélkül 
mennének. Az már egy olyan felelőtlenség. 
 
Móra Viktória képviselő, tag: Nem lehet, hogy kerékcsere? 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Azt én nem tudom. 
 
Móra Viktória képviselő, tag: Autógumi? 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Na most én is cserélek téli-nyári gumit. Otthagyom a 
gumisnál 8.000.- forintért tárolja egy évig a gumit. Nem értem. Engedtessék meg még annyi 
megjegyzés, hogy négymillió forintot kértek, abból sajnos csak másfelet tudtunk adni, mert 
arra volt lehetőség. Most, ahhoz a feladatokhoz kapott másfelet. Most azt a másfelet megint 
átvariáljuk más feladatokra. Akkor mi a fő feladat. Mi a cél? Miről van itt szó? Mert ez megint 
egy ilyen mondvacsinált valami. Elnézést a kifejezésért, de ha azt olvasnám, hogy az U12-t kell 
ide venni, vagy U14-16-18 nem tudom én mit, vagy-vagy-vagy. Nem azt olvasom, hanem, hogy 
hogyan tudjuk elkenni a különböző költségeket. Másfél millió forintot. Én ezt tudom 
összefoglalóban elmondani, hogy nem értem, és nincs megfelelő információm. Biztos okuk 
volt, én nem látok bele a Klub belső dolgaiba. De a meglévő egyéb információk szerint van itt 
más probléma is, amire lehetne költeni a másfél milliót. Amit lehet, hogy szívesebben, én 
személy szerint megszavaznék. Köszönöm. 
 
Murvai Árpád elnök: A számokkal nem nagyon játszottam, de az átigazolási díj az, amin 
megakadt a szemem. Az ilyen egyesületnél tényleg 8.150.- forint az átigazolási díj? Ez az egyik. 
Ilyen keveset fizet? Másik, hogy nincsen azzal probléma, működésre, ugye mi működésre 
adunk többek között, rá lehet húzni ilyen kerékcseréket, meg mit tudom én miket. Nem 
kellene egy kicsit sarkosabban fogalmaznunk, amikor kiírjuk a pályázatainkat, hogy mire lehet 
költeni és mire nem. 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Hű annak is vannak hátulütői. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Ami a problémát úgymond megvilágított, hogy mindegyőtök 
látja, hogy mindenkinek más a szemlélete. Viszont ezt nem láttam, mert talán ez kisebb összeg, 
mindenki mást lát. Ha kérek négymillió forintot és azt alátámasztom, hogy mire kérem, de az 
helyett kapok másfelet, és a másfelet sem tudom arra tenni, amire kértem. Tudom, hogy te 
fogalmaztad, de hogy egy ekkora egyesület, ekkora költségvetéssel, ekkora városi 
támogatottsággal és ekkora létszámmal tényleg az átigazolási, sportorvosi igazolást számolja 
el, de négymilliót kért és a másfélbe tényleg ezt kell betenni. Azt mondom, hogy még egy 
könyvelő sem segített neki, hogy „Figyelj, ez tök hülyeség, hát ez ciki ám. Nyolcszázezer 
forintot kértél kommunikációra, amit valószínűleg összekevertél a marketinggel. Semmi baj, 
de egymillió ötöt kaptunk, akkor nyolcszázezret költsünk a marketingre, mert akkor a 
költségünk megvan.” Az edzői bért nem tüntettem volna fel, hiszen megbeszéltük, előtte való 
OKSI ülésen elmondta az Elnök Úr, hogy TAO-ból ezt ki tudják fizetni, de sajnos nem túl sokat, 
de ennyit ki tudnak fizetni. Mert ennyit, meg annyit kell adni az MLSZ szabályzat miatt. Tehát, 
őrá tudok hivatkozni, az Elnök Úrra. Nem gondolta át, hogy visszakéri-e. Szegény Gyurkovics 
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János Bácsi megmondta, hogy elhamarkodott döntéseket ne hozzunk. Lehet, hogy hozott az 
Elnök Úr. Mindenesetre én ezt nem tudom elfogadni. Megmondom őszintén, olyan, hogy 
összeraktam, hogy matematikailag stimmeljen. Mert az Elnök Úr is mondta, hogy sok minden 
belefér ebbe a működésbe, de ha úgy kérik tőlünk akkor, hogy – és ezt a magam nevében 
mondom – kerékcserére, gumicserére, mert lekopottak a gumik. Meg szeretnék kétszer annyi 
üzemanyagot elszámolni, mint eddig, akkor nem biztos, hogy megkapja azt a pénz is, amennyit 
adtunk neki. Akkor, amikor a másik egyesület azzal szenvedett, hogy a megfagynak a gyerekek, 
nem tudnak eljutni egy versenyre, mert hiányzik 200.000.- forint. Világbajnokságra menne. Én 
azt gondolom, hogy egy ekkora szervezettől ez nem elfogadható módosítás. Szerintem olyan 
mindegy, csak papírformában valahogyan elszámoljunk, úgy gondolták. Lehet, hogy régen így 
volt, én ehhez nem tudok asszisztálni, én ezt nem tudom elfogadni. Köszönöm szépen. 
 
Murvai Árpád elnök: Van-e más? 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Még egy kérdésem van. Egy ilyen pénzügyi, ha nem 
támogatja a bizottság a módosítást, akkor mi történik az elszámolással? 
 
Móra Viktória képviselő, tag: Vissza kell fizetnie. 
 
Majnay Gábor osztályvezető: Vissza kell fizetnie. Igen. 
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: És utána nem pályázhat támogatásra.  
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: A másfél millió forintot? 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Nem arra számolnák el, amire kapták.  
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Már elment a tavalyi év. 
 
Móra Viktória képviselő, tag: Ők dologi kiadásra és bérköltségre kérték. 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Hát ezért kérdezem, mert visszavenni nem kellene. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Nekem nem az a gondom, könyvelés technikailag elfogadható, 
nem az a bajom. Biztos belefér. 
 
Móra Viktória képviselő, tag: Akkor használják fel. 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Óriási botrány lenne, ha vissza kellene, hogy fizessék. 
Még egy gondolatom van, szinte majdnem mindennel egyetértek, de most egyből beugrott 
nekem valami, hogy itt majd lesz nekünk egy következő napirendi pontunk, ami majd az lesz, 
hogy a keret felhasználása. Hogy milyen pályázat lesz kiírva. De ez most egy kiváló alkalom 
lesz, hogy most belenyúljunk a pályázatba. És bele fogunk nyúlni. Ehhez már ne nyúljunk. Ezt 
már szerintem engedjük el. Köszönöm, hogy meghallgattatok.  
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Murvai Árpád elnök: Határozati javaslatba folytatásként azt írnám be, hogy: „fölhívjuk az 
egyesület elnökének figyelmét, hogy a jövőben a megítélt támogatásokat arra használja fel, 
amire kérte.”, tehát érezze, hogy ez most átcsúszott.  
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Javasolja az UFC elnökének a szóbeli tájékoztatást 
követően, hogy a bizottság tudomásul vette a jelenleg fennálló problémát, ezért most ezt a 
dolgot még elfogadja. Tegyük már oda egy picit, hogy ezt szépen be lehet csomagolni. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Ragaszkodjunk az elszámolási formátumhoz. 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Átérezzük a problémát. Meghallgattuk. 
 
Murvai Árpád elnök: Javasolom, hogy a bevezető szöveg után az itt elhangzott határozati 
javaslat kerüljön elfogadásra így. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottságának 14/2023. (II.27.) határozata 

a 2022. évi Sportkeretből (működési támogatás) megítélt támogatási összegek 
felhasználásának módosításáról 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 29/2019. (XII. 23.) önkormányzati 
rendelet 1. számú melléklet Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság alcím 1. pont 7. alpontja 
alapján átruházott hatáskörben eljárva 
 

1. a Szekszárdi Utánpótlás-nevelő Football Club elnökének a 2023. február 13. napi 
ülésen elmondott tájékoztatása alapján az egyesületnél jelentkező problémákat 
tudomásul vette, erre tekintettel támogatja a Szekszárdi Utánpótlás-nevelő Football 
Club kérelmét arra vonatkozóan, hogy a megítélt támogatással a módosított 
költségvetési táblázat szerinti tételekkel számoljon el; 
 
Határidő: 2023. február 27. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 
 

2. támogatja a Szekszárdi FC Kft. kérelmét arra vonatkozóan, hogy a pályázati elszámolás 
a módosított költségvetési táblázat szerint legyen elfogadva; 
  
Határidő: 2023. február 27. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 
 

3. felkéri a Szekszárdi Utánpótlás-nevelő Football Club elnökét arra, hogy a továbbiakban 
beadott támogatásokat az előre meghatározott cél szerint használja fel; 
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Határidő: 2023. február 27. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 
4. felhívja a Polgármesteri Hivatalt, hogy az 1-3.) pontban foglaltakról értesítse a 

kérelmezőt.  
 
Határidő:  2023. március 6.  
Felelős:  Dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 

 
5.napirendi pont:  
Javaslat a „Szekszárd Városi Diáksport Egyesület” részére megítélt támogatási összegek 
felhasználásának, valamint elszámolási határidejének módosítására 
(6.számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök 
 
Murvai Árpád elnök: Beszéltem az Elnök asszonnyal, arról van szó, hogy átcsúsztak versenyek 
erre az időszakra – megyei kupa, meg egyebek – és a költségek is máshol jelennének meg. 
Ennyi. Azt javaslom, hogy fogadjuk el ezt a kérelmet. Van-e más kérdés? Hozzászólás? Nincs. 
Akkor úgy szólna a határozati javaslat: „Az Oktatási Sport és Ifjúsági Bizottság támogatja 
Szekszárd Városi Diáksport Egyesület kérelmét, valamint hozzájárul a támogatási összeg 
felhasználási határidejének, 2023. május 31-re, elszámolási határidejének 2023. június 30-ra 
való módosítását.” 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottságának 15/2023. (II.27.) határozata 

a „Szekszárd Városi Diáksport Egyesület” részére megítélt támogatási összegek 
felhasználásának, valamint elszámolási határidejének módosításáról 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 29/2019. (XII. 23.) önkormányzati 
rendelet 1. számú melléklet Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság alcím 1. pont 7. alpontja 
alapján átruházott hatáskörben eljárva 
 

1. támogatja a Szekszárd Városi Diáksport Egyesület kérelmét, valamint hozzájárul a 
támogatási összeg felhasználási határidejének 2023. május 31-re, elszámolási 
határidejének 2023. június 30-ra való módosításához; 
 
Határidő: 2023. február 27. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 
 

2. felhívja a Polgármesteri Hivatalt, hogy az 1.) pontban foglaltakról értesítse a 
kérelmezőt.  



 
  0227jkv 

20 

 
Határidő:  2023. március 6.  
Felelős:  Dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 

 
6.napirendi pont:  
Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság 2023. évi bizottsági keretének felosztása  
(13.számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök 
 
Murvai Árpád elnök: Ez az egyik fénypontja a mai összejövetelünknek. A rendelet értelmében 
a 2023. évi költségvetésünk 35 millió forint, ennek a felosztását, ennek elveit kellene 
megbeszélnünk. Mindenképpen legyen tartalék keretünk, mindenképpen válasszunk le 
ifjúsági keretet és ha szabad itt elmondanom, de csak a saját gondolataim, hogy ha lehet, a 
tartalék keretet azt kicsit korábban szórjuk majd ki. Olyan október közepe körül, hogy ne 
kelljen itt még decemberben százezerről dönteni, ide vagy oda. Nekem ennyi egyelőre. 
Javaslatokat várok. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Hát én azt gondolom, okulva az elmúlt évekből, hogy a 
harmincötmillió forinttal én nem vagyok boldog. A legutolsó OKSI-ból indultam ki, hogy ott a 
hatvanmilliót a kilencven helyett mégis megkérnénk. Ehelyett kaptunk harmincötöt. Tavaly a 
tartalék keretet kétszer kellett meg futtatni. Talán kétszer meg kellett futtatni a tartalék 
keretet, mire jelentkeztek. És én azt gondolom, hogy tartok attól, hogy bármi lehet. Még 
mielőtt elvonnák, tartalékot jelen pillanatban ne képezzünk. A tartalék szükségességét úgy 
kiküszöbölni, hogy meggyőződni arról, hogy mindenki – lekontrolálni valamilyen formában – 
megkapta. Nem akar pályázni, meg nem tud. Mert tavaly is azokat támogattuk, akik elkéstek, 
később jöttek vissza, akik esetleg nem tudtak róla. Tehát egy kicsit azt kellene jobban körbe 
aknázni, hogy megkapja, aki jogosult pályázni, érkezzen vissza, bármi kérdésük van, vagy 
aggályuk van, jelezzék. Mondják el, annak legyen nyoma. Nem akar pályázni, megkapta. Ne 
legyen, hogy nem kapta meg. Nem akkora összeg szükséges, tehát nem kell tartalékolnunk. A 
sport keret, nyilván az ifjúsági keret, egy kicsit többet kellene, mint amit tavaly elkülönítettünk. 
Ezekre a működési keretre vonatkozó pályázatokba egy kicsit nyúljunk bele. Kicsit szigorítsunk, 
kicsit az elszámolást is jobban. Redukáljuk le a pályázatokból azokat, akik eddig sem pályáztak. 
Vagy akik mindenáron pályáztak, de nem annyira jogosultak és nem annyira azt támogatjuk, 
amit a bizottságunknak az alap támogatási elve. Összegszerűen majd nyilván beszélünk róla. 
Többek között ezért nem mernék tartalékolni. Főleg azért nehogy, az Elnök Urat idézve, mert 
az zavart téged is, hogy úgy kellett könyörögnünk, hogy jöjjenek már azért a pénzért. Inkább 
osszuk ki úgy, hogy tudjunk adni, akkor ezt nem tudják elvonni tőlünk. És akkor is ragaszkodnék 
a bizottságunk hatvanmilliós keretéhez, ha harmincötöt megkaptunk. Azon elv miatt, amit 
említettem az előző ülésen, hogy a 27-tel ennyit tudtunk segíteni és most minden kétszer 
annyiba kerül, láthatjuk a számokból is. Az UFC is kétszer annyiért tankol. Ha minden duplájába 
kerül akkor, hatvan-hetvenmillióval tudnánk segíteni. Harmincöttel tudunk. Ha véletlenül 
mégis olyan igények érkeznének be, amit a bizottságunk támogatna, de nincs pénz, akkor 
kérünk majd a közgyűléstől ezekre póttámogatást. Tehát egy ilyen keretre ne tartalékoljunk, 
osszuk ki, romoljon másnál tovább a forint, ne nálunk. Tartalékban biztos, hogy csak romlik 
nálunk, ha van rá keret. Költsük el! Legyen annál, akinek szánjuk és ne mi tartalékoljunk. 
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Tudjon időben jönni, ha később probléma jön, akkor menjünk a közgyűlés elé és kérjük a 
bizottsági keret pótlását, emelését. Egymilliót tartottunk? 
 
Murvai Árpád elnök: Többet. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Kettőt. Bocsánat. Lehet, hogy többet használ most odaadni a 
kétmilliót, mint tartalékolni egy fél évet. 
 
Móra Viktória képviselő, tag: Gábor esetleg elmondanád, hogy tavaly hogy volt? 
 
Majnay Gábor osztályvezető: Tavaly azért volt kétszer a sport keret, mert a bizottság döntött 
így, mert amikor felosztottuk a keretet, már volt bent beérkezett kérelem és így ezt 
különvettük. Visszafele mentünk, hogy képeztünk ifjúsági tartalékot, képezzünk tartalék 
keretet. Így maradt meg a huszonkét millió. 
 
Móra Viktória képviselő, tag: Ifjúságira mi ment? 
 
Majnay Gábor osztályvezető: Az ifjúságit azt nem pályáztattuk meg. Mert ott támogattuk a 
Polip egyesületet és a Szekszárd Ifjúsági Önkormányzatot. 
 
Murvai Árpád elnök: És az Ifjúsági Uniót.  
 
Móra Viktória képviselő, tag: Oktatás? 
 
Majnay Gábor osztályvezető: Oktatás nincsen. Hát intézményünk nincsen. Óvodák vannak, ők 
meg különböző igényekkel nem szoktak bennünket támogatásért megkeresni. Illetve elvétve 
volt olyan, hogy az alapítvány támogatott esetleg valami programot. Tavaly ilyen nem volt. 
Ezért volt itt megbontva a két sport keret a tavalyi évvel kapcsolatban. Na most még annyit 
szeretnék, hogy közben megnéztem a költségvetést. Mert én megkértem a Mecénás 
tehetséggondozó támogatást. Egy év kivételével mindig bizottsági keretből ment. De tavaly 
előtt, év végén az önkormányzattól kaptuk a plusz hatmillió forintot. És örömmel mondom, 
hogy az idei évi költségvetésben is bennmaradt a Mecénás Program. Tehát így mást nem kell 
elkülöníteni, a bizottsági keretből. A Mecénás bent van a költségvetésben. 
 
Murvai Árpád elnök: Ez az utolsó szavad, Mecénás ügyben? 
 
Majnay Gábor osztályvezető: Ez az utolsó szavam, de nem tudom mire gondol Elnök Úr. 
 
Murvai Árpád elnök: Arra gondolok, hogy az előző bizottsági ülésünk elött arról tájékoztattál, 
hogy a Mecénás nincs benne a költségvetésben. 
 
Majnay Gábor osztályvezető: Én úgy tudtam, hogy nincs benne. 
 
Murvai Árpád elnök: De közölték velem, hogy ott van a soron. Ezáltal én is rosszul tudtam. 
Tehát tisztázzuk, a mecénás nem a sport keretből megy. 
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Majnay Gábor osztályvezető: Így van. 
 
Murvai Árpád elnök: Köszönöm, kerüljön jegyzőkönyvbe. 
 
Majnay Gábor osztályvezető: Viszont arra fel kell hívnom a figyelmet, hogy a Büszkeség bent 
van a költségvetésben, három és félmillió forinttal, de nem héttel. Mert átjött a tavalyi, és a 
három és félmillió most nincs bent a költségvetésben, ami eddig bent volt. Erre mondta 
Osztályvezető Asszony, hogy költségvetés módosításakor esetleg kérheti a bizottság. Spórolás 
miatt, így nem a hétmillió lett betervezve, mivel a tavalyi átcsúszott. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Mi csúszott át, a pénz? 
 
Szántóné Karl Rita osztályvezető: A kötelezettségvállalás az idén lett pénzügyileg teljesítve. A 
költségvetési év tervezésekor a pénzügyi teljesítéssel megvárjuk, hogy mennyi lesz a 
maradvány, látjuk, hogy nem sok. Most annyira le kellett csökkenteni. Október-novemberig 
még lehet költségvetés módosítás. Egyenlőre a kötelező feladatokra koncentrálunk. Nincs 
semmi elfelejtve. Júniusi közgyűlésen, ha úgy látszik, akkor betervezhető. Ez nem egy ilyen 
nagy összeg, nagyobb összegek hiányoznak, az a baj. 
 
Murvai Árpád elnök: Jó, javaslatokat várnék a tisztelt bizottsági tagoktól. 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Az én alap javaslatom az, hogy mivel nem ezt az összeget 
osztottuk fel, én a kilencvenet osztanám fel. Én azt mondom, hogy a tartalékot le kell venni 
3,5 millióra. Ha nincs benne a Büszkeség, akkor mit csinálunk. 
 
Móra Viktória képviselő, tag: De lehet, hogy a Közgyűlés azt megszavazza.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Azt nem fogják fent megszavazni.  
 
Majnay Gábor osztályvezető: A sportegyesületi támogatási keret elég kevés volt tavaly. 22,2 
millió volt.  
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Az ifjúsági? 
 
Majnay Gábor osztályvezető: Ott egymillió volt. Annyit még szeretnék elmondani a bizottság 
számára, hogy vant bent három kérelmünk, amelyek tartalék keretre vonatkoznak. Én is 
képeznék tartalékot, mivel három kérvény már bent van. Az egyikre még a bizottság tett 
ígérvényt. Emlékeztek rá, hogy év végén jött a Tolna Megyei Diákszövetség, diákolimpiák 
miatt. Behozta a kérvényét a Muay Thai Sportegyesület is. A törökországi út amire kérték, 
valószínűleg elmaradt, de máshol meg fogják rendezni. Jöhet ilyen kérvény, ami miatt – én is 
azt mondom, hogy – minimális tartalékot kell képezni. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Az lenne az egymillió.  
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Majnay Gábor osztályvezető: Illetve még egy kérvény van bent. Telefonon jeleztem is Elnök 
Úrnak. Az Unió Boksz nem tudja megoldani a bérleti díjat. Mondtam, hogy majd pályázzon. 
Tehát ez a három kérvény van bent. 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Tartalékra egymillió. 
 
Murvai Árpád elnök: Én letennék kétmilliót tartalékba őszre. Azzal, hogy október 15-ig, amíg 
a számlánkon van, azt ki kell szórni. Tehát október 15-tel jussanak hozzá. Egymilliót az ifjúságra 
hagynék, a beérkező pályázatok kiszolgálására. A Mecénás Program kiesett és a többit 
osztanám. De nem kötelező senkire, csak így gondolkodom. Véleményeket várok.  
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Ez így elfogadható. Harminckettőre vegyük le az 
igénylést. 
 
Murvai Árpád elnök: Igen, az a tiszta pénzünk. 
 
Majnay Gábor osztályvezető: A Tolna Megyei Diákszövetség nem fog tudni sportcélú keretre 
pályázni, nem a tartalékból menne? 
 
Murvai Árpád elnök: Az egy ígérvény. 
 
Majnay Gábor osztályvezető: Tartalékot kell képezni. 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Tegyünk kettő és felet a tartalékba. 
 
Murvai Árpád elnök: Jó. 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Gondolom azt októberre szánod. 
 
Murvai Árpád elnök: Igen. És azt kérdezem, hogy az Unió Boksz semmi írásos anyagot nem 
adott be? Csak jelezte? 
 
Majnay Gábor osztályvezető: Írásban beadta. Csak annyi, hogy összeget nem, csak hogy 
terembérletre kérnek támogatást, a nehéz anyagi körülményekre. Nem hoztam be, mert még 
nincs felosztva a pénz. Összeget nem írt be. 
 
Murvai Árpád elnök: Akkor a keretszámokkal egyetértünk? Szavazzunk. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottságának 16/2023. (II.27.) határozata 

az Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság 2023. évi bizottsági keretének felosztásáról 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019 (XII.23.) önkormányzati 
rendelet 1. sz. melléklet Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság (OKSI) alcím 1/1 pontja alapján a 
2023. évi költségvetésről szóló 2/2023. (II.21.) önkormányzati rendeletben (5. sz. melléklet) 
elkülönített Oktatás, Sport és Ifjúsági Keretet – 35.000 eFt-ot -, az alábbiak szerint osztja fel: 

 
I. Sportegyesületek támogatási kerete (pályáztatás útján)   31 500 eFt 

 
II. Ifjúsági keret        1 000 eFt 

 
III. Tartalék keret        2.500 eFt 
 
Összesen.         35.000 eFt 

 
Határidő: 2023. február 27. 
Felelős: Murvai Árpád elnök 

 
7.napirendi pont:  
2023. évi „Sportkeret/Működési célú” keret pályázati felhívása 
(14.számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök 
 
Murvai Árpád elnök: Megkaptuk a mellékletet. Van-e valakinek a kerettel, a pályázati kiírással 
kapcsolatban véleménye? 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Nekem lenne, köszönöm a szót. Tehát a működéssel 
kapcsolatban lenne már mindjárt itt az elejével észrevételem és szeretném, ha ezt 
megfontolnánk. Mindenképpen konkretizálni és egy kicsit szigorítani szeretném mind ezt a 
pályázati elszámolást, mind a pályázati lehetőséget. Én mindenképpen azt javaslom, hogy a 
cégeket, azokat a Kft.-ket vegyük ki, nyilván a Nonprofit Kft.-t, Sportcsarnokot is ebből a 
pályázati lehetőségből. Illetve azokat az egyesületeket, amelyek üzletszerűen működnek, 
üzletszerűen tartanak külön edzéseket, plusz pénzekért, más bevételi forrásuk is van, mint 
maga az egyesületi tagdíj. Tehát őket kivenném a pályázati lehetőségből. Ami orvosság, hogy 
ők ugye profitot termelő egyesületek, ezzel találkozhattunk, és beszéltük is ezt 2019 óta. A 
sportcsarnok szakosztályait, pedig hát, van három szakosztály, amit szoktunk támogatni. 
Illetve küzdünk velük, hogy tudjuk támogatni őket. Majd javasoljuk a saját cégünknek, a 
sportcsarnok igazgatójának, hogy tegye bele az ő költségvetésébe azokat az összegeket, 
amiket a bizottságtól kérne és akkor máris sokkal átláthatóbb, sokkal könnyebben tudjuk majd 
azokat a valós egyesületeket támogatni és valamivel kompenzálni, hogy még sincs meg a 
kilencven milliónk. Majd talán csak reménykedünk. És őket talán jobban tudjuk támogatni és 
nem az lesz, mint tavaly is, hogy 20.000.- – 25.000.- – 50.000.- – 100.000.- – forint. Akkor két 
nagyobb támogatást igénylő, amúgy is önkormányzati tulajdonú cég pályázik. Nem tartom 
fairnek különben azt sem, hogy ők a kisebb egyesületekkel egy pályázatra mennek. Őket ki 
kellene vennünk ebből. Tehát cégeket és üzletszerűen működő egyesületeket, akiknek plusz 
forrásuk is van. Ezt kérném megfontolni és megszavazni, hogyha egyetértetek vele. És akkor a 
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másik, amit beszéltünk is, de ezt elmondhatja bármelyőtök, hogy ami így nagyvonalakban már 
felmerült bennünk, hogy szigorítani kellene az elszámolást és jobban konkretizálni, hogy mit 
tekintünk működésnek és mi az, amit a működési támogatásban támogatni szeretnék. És nem 
feltétlen mindig csak az alap dolgokat. Nyilván nem látunk be egyetlen egyesület 
könyvelésébe, nem látjuk, hogy milyen bevétele van, csak azt tudjuk, hogy nehézségeik 
vannak. Mint amit hallhattunk most az Unió jelzésében, hogy nehézsége van, már lassan húsz 
éve a terembérlet kifizetésével, de valahogy mégis történnek ott dolgok. Köszönöm szépen, 
ha kicsit hosszabban mondtam, majd egy kicsit rövidebben fogalmazunk. 
 
Murvai Árpád elnök: Köszönöm. Hogyha vállalkozási formában működő, sporttal foglalkozó 
magánszemélyek, vagy cégek pályázatát ne fogadjuk be és ne fogadjuk be azoknak a 
pályázatát sem, akiknek esetleg az önkormányzat felé, vagy az önkormányzati cég felé 
tartozásuk van. Tehát a továbbiakban ezt nem. Azt viszont most nem tudom. Vesézzük ki, hogy 
a Sportközpont Nonprofit Kft-t azt most még kizárjuk? 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Igen, ne pályázzanak. 
 
Murvai Árpád elnök: A szakosztályai ne pályázzanak? 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: A szakosztályainak a költségigényét, amit az OKSI keretből 
szeretnének, azt helyezze bele a Sportcsarnok költségvetésébe. 
 
Murvai Árpád elnök: Én ezt értem, hogy nyújtsa be a város felé. Építse be, nyújtsa be. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Igen. 
 
Móra Viktória képviselő, tag: Ki mindenkit érint? 
 
Majnay Gábor osztályvezető: Női focit is. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Na igen, az is egy Kft. az UFC-nél. 
 
Murvai Árpád elnök: Beszéljük ezt át, mert ez nem egyszerű. 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Én mindig megpróbálok egyszerűen gondolkodni. 
Egyébként nagyon-nagyon egyetértek ezzel a szigorítással. Nagyon-nagyon egyetértek ezzel a 
szigorítással, hogy ha van más egyéb helyről, különböző csatornán, ezt nagyon gondoljuk át. 
Alapvetően itt ott látok egy pici kis gondot, hogy hol lőjük ezt be. Az előbb csak halkan 
kérdeztem, de most hangosan, hogy ez nem ilyen diszkrimináció, hogy kizárunk bárkit? Tehát 
ebből nem lehet egy jogi vita, hogy miért zárjuk ki? Nem tudom, csak kérdezem. Egy-két 
helyen ez nagyon érzékeny lesz, most már látom. Ment így végig az agyam az egyesületeken 
egy-két helyen, ez érzékeny lesz. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Kilencvenmilliós keretből nem kellene szigorítani.  
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Igen. 
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Móra Viktória képviselő, tag: Kit érint? Nevezzük meg azokat a cégeket. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Ez azért jött be, mert a mi cégünk is nonprofit Kft., de nem az 
van, hogy nem érdekel a szakosztály, hanem más költségvetésbe férjen bele. Ahol nem 35 
millió a keret, hanem 650 millió a keret, a 18 milliárdos éves bevételből, a városi 
költségvetésből. 
 
Móra Viktória képviselő, tag: Hol látod ezt a pénzt? Látod, hogy nincs. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Kérjen a gazdájától, ne az OKSI-tól. Az OKSI a sportegyesületek 
támogatására van és nagyon szűk keretek mellett. Hangsúlyozom, próbálok megoldást találni. 
És ha csak a három szakosztályát veszem figyelembe a sportközpontnak ami eddig is volt, és 
nem veszem figyelembe, hogy két szakosztályt szeretne felvenni feladat-ellátási körben, és 
utána jön ide hozzánk az OKSI-hoz. A közgyűlésen elfogadtátok és bizottsági szinten javasoltuk, 
hogy ne vegye föl. Megteheti, mert hatáskörébe van a sportcsarnok igazgatójának. Tehát, ha 
utána a Nonporfit Kft. idejön az igényével, akkor a 35 millióból nem marad semmi az 
egyesületnek se. Ezért úgy gondoltam, hogyha városi érdekeltségű, akkor a városi 
főpénztárból kérjen pénzt, ne az alpénztárból, az OKSI-ból. Próbálom így magyarázni, ez az én 
elképzelésem. Tehát nekünk 35 milliónk van, ennyit tudunk most költeni, ennyit kell elosztani. 
De ha a saját cégünk, akkor másik zsebből kérjen. Tulajdonképpen én csak ezt mondtam, tehát 
a másik zsebből kérjen. Ő sokkal könnyebben beteszi azt. Négy-öt milliót kért a háromra? 
 
Murvai Árpád elnök: Többet. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Akkor 5-6-8 millió forintot könnyebben betesz a sportcsarnok 
költségvetésébe, mint mi a 35 milliós bizottsági keretbe. 
 
Murvai Árpád elnök: A Zsoltinak a gondolkodásában ott van a logika, hogyha a sportcsarnok 
bővíteni kívánja az általa üzemeltetett és általa működtetni kívánt szakosztályok számát, akkor 
legyen rá kerete, kérjen, építse be a költségvetésébe. Mert az, hogy az Atléta Szakosztályt 
segítettük, úszókat, vízilabdázókat segítettünk, most meg rápakol ötöt, azok is itt fognak 
kérvényezni, a mi pénzünkből. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Ez az aggályom. Nagyobb biztonságot látok az ő magasabb 
támogatásuknak közgyűlési szinten, ha abba van bent, mintha ebben a kicsi harmincötben. 
Ahhoz túl nagyok és nem kétszáz, ötszázezret fognak kérni. 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Hát én ezzel a dologgal, hogy ezt nagyon-nagyon be kéne 
lőni, ebben maximálisan egyetértek. A másik meg kellene azért néznünk azt is, oda viszont már 
kell a szakmai tudás, hogy ez mennyiben érinti a sport és TAO elszámolást. Én ebben nem 
vagyok biztos, hogy az önkormányzat ugyanazokkal a jogosítványokkal rendelkezik, mondjuk 
mint egy egyesület. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Merthogy? 
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Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Nem tudom ezt meg kellene nézni.  
 
Murvai Árpád elnök: Mi ebbe nem szólunk bele. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Nem is szólhatunk bele, csak megkérdezzük, azt is félve tesszük. 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Na igen, én arra szeretnék rákérdezni, hogyha átveszi ezt 
az egész társaságot, vagy nem veszi, az meg egy következő dolog. Ez most érinti-e a vízilabda 
szakosztály, az úszó szakosztály, stb, TAO pénzeiket, ezt nem tudom, ezt meg kellene nézünk. 
Én félek, hogy ott ez nem lesz egy sima ügy. Gondolom én, de nem tudom. Csak hát az, hogy 
most ezek az egyesületnek kapnak jelen pillanatban különböző TAO támogatásokat. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Milyen egyesületek? 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Bocsánat, szakosztályok. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Szakosztályok. 
 
Murvai Árpád elnök: Önkormányzat finanszírozza. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Meg a foci. 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Na most, ha ezeket betesszük egy központi 
költségvetésbe, akkor én nem vagyok benne biztos, nem tudom, hogy ugyanezt a TAO 
támogatást meg fogják-e kapni. Félek, hogy nem. 
 
Murvai Árpád elnök: Értem, hogy mit mondasz, de szerintem nem áll fenn ennek a veszélye. 
Vannak szakosztályok, az megáll, és ő a saját sport szövetségétől, országos szövetségétől 
igényli a TAO-t. 
 
Majnay Gábor osztályvezető: Az önkormányzatot ebbe nem vonják be, mi ebben nem 
vagyunk benne. 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Jó, de amikor azt mondják, hogy mert most egy Nonprofit 
Kft.-ről beszélünk. Ugye.  
 
Murvai Árpád elnök: Igen. 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Innéttől ez a Kft. köddé válik, mert az egész szakosztály 
bemegy a költségvetésbe.  
 
Murvai Árpád elnök: De hát eddig is bent volt. 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: De nem költségvetésileg. 
 
Majnay Gábor osztályvezető: Neki elvileg be kell jelentenie az igényét az önkormányzat felé. 
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Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Meg kell emelni a sportcsarnoknak ezzel a költséggel. 
Egy összeggel jelentkezik az önkormányzatnál. 
 
Majnay Gábor osztályvezető: Így van. 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Jó, most értem. Így most rendben van. Nagyjából értem. 
Na azt viszont a továbbiakban is meg kellene lőnünk, hogy hol van ez a Kft., nem Kft., 
vállalkozók, nem vállalkozók. Mert akkor ennyi erővel lenyakazzuk a női labdarúgást. Nem? 
 
Murvai Árpád elnök: Egy-két dolgot mondok. Elhatározom, hogy csinálok egy egyesületet, ami 
kosárlabdára fogja kiképezni a gyerekeket. Bevétel orientált vagyok. 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Én értem, amit mondasz. 
 
Murvai Árpád elnök: És utána, majd jövök: „Ide kérek hárommillió forintot!”. 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Én értem, amit mondasz. Most lesz, nem tudom én hány 
szakosztálya a sportközpontnak. 
 
Murvai Árpád elnök: Érted, de vállalkozó vagyok. Ez a vállalkozásom. Akkor én miért jövök ide, 
hogy a közpénzből adjatok. Mert én egy vállalkozást elindítottam. 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Aki vállalkozóként működik, ő is jön ide.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Egyéb bevételi forrása van. Azzal redukáljuk le, hogy akinek nincs 
más bevételi forrása, csak a tagdíjak, meg szponzorok. 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Ma már minden sportegyesület, mindegy milyen 
formában működik, vállalkozó! A NAV, az adóbevétel. Ugyanúgy mindent kell csinálni. Teljesen 
mindegy, milyen formában, lehet egyesület. 
 
Móra Viktória képviselő, tag: A sportközpontról, meg a focistákról van szó. A lány focistáknról 
nem? 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Most arra gondoltam, igen, hogy a lány focistáknál mekkora 
léptékű az a probléma, amival esetleg jöhetnek, miért tették át Kft-be. Azt mondta, azért 
tették át Kft.-be, mert sokkal jobb az elszámolás. Ha több pénzt kap, akkor vélhetőleg nem lesz 
szüksége, erre, arra, amarra. De a tartalék keretből nem működésre adunk, hanem bázis sport 
támogatásra lehet? A tartalék keretből ki tudjuk szolgálni a futball lányokat. Akik most végre 
csináltak eredményt. 
 
Móra Viktória képviselő, tag: A tartalék keretből, amit te nem akartál támogatni? 
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Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Beszéltünk pont most a TAO törvény módosításáról, 
felszabadították a különböző 90%-os, 70%-os elszámolást. Sőt egy jelentős része már 100%-ig 
elszámolható TAO-ban. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: De bocsánat, az UFC-nél csak a lány csapat Kft., a többi nem. 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Három dologról beszélünk az UFC-nél. 
 
Murvai Árpád elnök: Így van. Három van. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Akkor majd ő más formában kéri a támogatást. Baromira megy 
nekik az elszámolás. A női foci csapat nem UFC-s ügyben fog kérni, hanem csak igazolt 
versenyzőként. Mert azt is elmondta, hogy le vannak igazolva mind a két helyre. Úgy vannak 
szétosztva, hogy nem ugyanabban a csapatban. Nekik a sakk nagyon megy, maszekba. Majd 
hogyha annyira rászorulnak a pénzre, akkor megtaláljuk a módját, hogy keretből, vagy a 
kipótolt – hatvan millióra kipótolt – keretből támogassuk.  
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Én elmondtam, hogy nagyon-nagyon be kellene keretek 
közé szorítani ezt. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Ennél jobban nem tudod.  
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Érted, mindegyik vállalkozó. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Az egyesület tagdíj bevételeken kívül plusz forrást keres 
folyamatosan. 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Ezt gondoljuk át. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Üzletszerűen működő egyesületek, melyeknek plusz forrása is 
van a tagdíj bevételén kívül. 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Egy egyesület célja az, hogy minél több bevételt 
szerezzen. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Tehát nem tudjuk kizárni. Idejön, én úgyis elutasítom. Utána 
fogok nézni. Nem tudom, hogy van képe annak idejönni, aki rendes óradíjban dolgozik, és 
idejön. hogy: „Adjál pénz működésre!” 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Egyetértek azzal amit mondasz. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Segítséget kérnék, hogy hogyan tudnánk kizárni azt, akinek 
pofája van idejönni pénzt kérni úgy, hogy közben több százezer forintos bevétele van még, 
abból a tevékenységből, amit csinál. 
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Szerintem az elbírálásnál. 
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Faragó Zsolt elnökhelyettes: Leírjuk, hogy mit fogadunk el működési kiadásnak. Lehet ez lesz 
a megoldás. 
 
Murvai Árpád elnök: Azt mindenképpen le kell. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Gábor, neked van a legnagyobb tapasztalatod ezzel, hogy melyik 
egyesületnél mi a valós működési probléma. Számítunk a tapasztalatodra, ezek alapján 
kiderül, hogy mit fogadunk el működésinek. Mert amit kaptunk, az UFC esetében, azt 
kizárhatjuk, mert ilyet nem fogunk kapni egy egyesülettől sem. A trükköknek ne adjunk helyet. 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Azt meg lehetne fogalmazni szerintem, hogy mi az, amit 
elfogadunk. Mit fogadunk el? Elfogadjuk a bírói költséget? 
 
Majnay Gábor osztályvezető: El szeretném mondani, hogy van egy rendeletünk, annak van 
egy melléklete, melyet nyilván nem tudunk módosítani. Nyilván, amikor a bizottság dönt, 
előtte akár leülünk, mint ahogy leültünk a Mecénásnál, végig megyünk egyesületenként és 
megnézzük, hogy mit akar elfogadni a bizottság. Ezt csak így tudom elképzelni. És akkor majd 
behozzuk döntésre. De végig kell mennünk, mert minden egyesület tényleg más. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Miután beérkeztek a pályázatok?  
 
Majnay Gábor osztályvezető: Igen, mert ő kitölti ezt a táblázatot és látjuk azt, hogy mire. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Mi lesz a megoldás, fogadjuk el működésre? 
 
Majnay Gábor osztályvezető: Ez attól függ, mert, ha megint kér négymillió forintot, de a 
bizottság egymilliót ad, akkor meg tudja címkézni, hogy mire adja. Eddig nem határozta meg 
a bizottság, de akkor azt tudja mondani, hogy A4., A6. meg az A9. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: A négyből másfelet kap, mire költhet? Arra, amire kért? 
 
Majnay Gábor osztályvezető: Igen. 
 
Murvai Árpád elnök: Felpántlikázzuk. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Így van, ez a jó. Akkor nincs ez a csapda, hogy átrakhatnám majd.  
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Foglaljunk abban állást, hogy záros határidőn belül 
mikorra lehet kiírni. 
 
Murvai Árpád elnök: Minél előbb. 
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Tizenöt napnak el kell telnie. 
 
Majnay Gábor osztályvezető: Én március 20-at adtam határidőnek. 
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Faragó Zsolt elnökhelyettes: Addig kell beérkezzen? 
 
Majnay Gábor osztályvezető: Igen, de ezt a dátumot kitolhatjuk, csak az Elnök Úr azt mondta, 
hogy minél előbb. Harminc napot szoktunk adni. 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Toljuk ki egy kicsit, harmincra, egy tíz nappal. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: A pályázási lehetőséget?  
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Igen. A beadást. Inkább szánjunk még rá néhány órát. 
 
Majnay Gábor osztályvezető: A pályázati felhívásról most döntsünk. De túl sok variáció nincs, 
a rendelet alapján. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Akkor arról kellene szavaznunk, hogy a cégeket kivesszük-e 
belőle? Meg felhívjuk a Sportközpontot, hogy költségvetésébe építse be a szakosztályainak a 
költségét. Akkor csak ezt kell kivenni, hogy a Szekszárdi Sportközpont Nonprofit Kft. 
szakosztályai nem pályázhatnak? 
 
Majnay Gábor osztályvezető: Igen. 
 
Murvai Árpád elnök: Gábor, mennyit kapott a GK SE? 
 
Majnay Gábor osztályvezető: 1,1 millió volt 2021-ben és tavaly meg 700 ezer. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Azt megtudnátok mondani, hogy tavaly a három szakosztály 
mennyit kapott? Úszás, atlétika, vízilabda. 
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Igen, atlétika és úszás egy-egymillió, a vízilabda 500 
ezer. 
 
Szántóné Karl Rita osztályvezető: A sportközpont költségvetésébe be van állítva 240 millió 
plusz 100 millió forint a bicikliversenyre. Amikor módosítjuk a költségvetést, akkor meg kell 
emelnem, addig ő nem lépi túl a keretét. 
 
Murvai Árpád elnök: Addig biztos nem. 
 
Szántóné Karl Rita osztályvezető: Csak megkapja és belefér, ugyan úgy, mint a Mecénás. Előre 
nem lehetett. Bocsánat, folyószámlahitelre, kamatra azért nem kellene az önként vállalt 
feladatokat. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Fölemelni, és plusz költséget betenni. Nem kell új szakosztály és 
azt fenn kell tartani. Nem az a világ van, hogy szakosztályt kell csinálni. 
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Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottságának 17/2023. (II.27.) határozata 

2023. évi „Sportkeret/ Működési célú” keret pályázati felhívására 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 29/2019. (XII. 23.) önkormányzati 
rendelet 1. számú melléklet Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság (OKSI) alcím 1/1. pontjában 
meghatározott átruházott hatáskörben eljárva 
 

1. jóváhagyja a 2023. évi „Sportkeret/ Működési célú” keret pályázati felhívását – 31.500 
eFt keret összeggel – a határozat melléklete szerinti tartalommal. 

 
Határidő: 2023. február 27. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök  

 
2. felhívja a Polgármesteri Hivatalt, hogy gondoskodjon a pályázati felhívás Szekszárd 

Megyei Jogú Város honlapján való közzétételéről. 
 
 Határidő: 2023. március 1. 
 Felelős:  dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el, az elnök a nyilvános ülést 16 óra 10 perckor 
berekeszti. 
 

K.m.f 
 
  

Móra Viktória 
         jegyzőkönyv-hitelesítő 
 
 
 
 
Készítette: 

dr. Ambrus Gábor 
jegyzőkönyvvezető 

 

Murvai Árpád 
elnök 

 

 

Ellenjegyezte: 
           dr. Gábor Ferenc 

           jegyző 


